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“Ajudeu-nos a millorar la distribució”
Si sou ciutadà/ana de Granollers i per qualsevol 
motiu no rebeu aquest butlletí cada mes a casa 
vostra, o el rebeu en mal estat, feu-nos-ho saber 
trucant al 92 842 66 15 o enviant un missatge de 
correu electrònic a:
premsa@ajuntament.granollers.cat

Campanya de donació de sang a Granollers

El dia 30 d’octubre, dimarts, de les 17 a les 21 hores una unitat mòbil del Banc 
de Sang i Teixits estarà instal·lada a la plaça de l’Església. Durant quatre hores 
les persones que vulguin donar sang tindran l’oportunitat de fer-ho. 

Com a únic banc de sang de Catalunya, el Banc de Sang i Teixits té la responsabilitat 
de subministrar la sang necessària per fer front a tota l’activitat mèdica i quirúrgica 
del nostre territori. Actualment, el Banc de Sang i Teixits subministra components 
sanguinis a més de 115 centres sanitaris amb un total de més de 18.000 llits. Entre 
tots aquests hospitals i clíniques atenen més de 760.000 altes, 3.566.000 urgències i 
414.000 intervencions i, en molts casos, la transfusió sanguínia és indispensable.

Qui pot donar sang?

Es pot donar sang si es tenen entre 18 i 65 anys
Si el pes corporal supera el 50 kg
Si no s’ha patit hepatitis després dels 12 anys
Per donar sang no fa falta anar dejú 
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L’espai públic, comú de tots i per a tots, creix 
a Granollers. Ho podem veure en el butlletí 
que teniu a les mans, a la portada una foto-

grafia de la nova passera que convida a vianants 
i a ciclistes a travessar el riu Congost de banda a 
banda. La ciutat creix i ho fa amb més espais per a 
les persones, tenim més espais per passejar. A poc 
a poc integrem en el nostre paisatge nou mobiliari 
urbà de qualitat i de gran utilitat, la passera n’és 
un exemple; però n’hi ha d’altres. La plaça de la 
Caserna és un nou espai de trobada i conversa al 
nucli antic de Granollers. Un nou paisatge que és 
ben diferent al que estàvem acostumats; el tràn-
sit rodat ha deixat de tenir preferència i ara és un 
indret de pas exclusiu per a les persones. Més 
metres per passejar, més ciutat per compartir i 
per viure intensament, on la mobilitat és més fàcil i 
tenim l’oportunitat de descobrir nous indrets i nous 
projectes que prendran forma en els propers anys.
La ciutat es va construint dia a dia, carrer a carrer, 
amb les propostes i la suma de les mirades dels 
ciutadans i de les ciutadanes.
Aquesta tardor, des de l’Ajuntament s’incideix no-

vament a reflexionar sobre les conductes incíviques 
que es produeixen a la via pública. Els nens i les 
nenes del Consell dels Infants acaben de presentar 
una exposició, que durant el curs es podrà veure 
a les escoles, que recull fotografies de la ciutat. 

Unes instantànies fetes a través de la mirada dels 
infants, que ens mostren actituds que deterioren la 
imatge de la ciutat. Papers llençats a terra, con-
tenidors i parets pintades amb grafits, mobiliari 
urbà trencat... Si volem una ciutat neta i endreçada 
només és possible si treballem conjuntament tal 
com indica el missatge de la campanya de civisme: 
Junts millorem Granollers.

Guanyem més espais per a les persones
EDITORIAL

Entenem la ciutat com l’espai 
col·lectiu que compartim, on 

el civisme i la convivència ens 
permeten conservar i estimar el 

nostre patrimoni
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El carrer d’Anselm Clavé s’adequarà 
en els propers anys com a espai per als vianants

REPORTATGE

Granollers continuarà augmentant en els 
propers mesos els espais per als vianants 
en el centre històric. Aquest és un dels 
objectius del Programa d’actuació municipal 
i, alhora, la continuació d’un model de 
ciutat que vol recuperar l’ús social del 
carrer i reduir la presència del trànsit. Els 
carrers Nou i del Museu seran els propers 
a transformar-se i també ho faran el carrer 
d’Anselm Clavé i les places de la Corona, 
de Maluquer i Salvador i de Perpinyà. 
Darrere cada intervenció hi ha una anàlisi 
exhaustiva prèvia d’aspectes claus com la 
mobilitat i una concepció de ciutat que vol 
tenir activitat durant tot el dia.

Després que aquest estiu han finalitzat les obres d’urbanització de l’eix format pels 
carrers de les Travesseres, d’Espí i Grau i de la plaça de la Caserna, l’Ajuntament ja 
ha encarregat el projecte de remodelació dels carrers Nou i del Museu que inclourà 
el nou carrer de Can Ginebreda, sorgit de la urbanització de la plaça de l’Església, i 
també el tram del carrer de Barcelona, entre el carrer Nou i la plaça de Manuel Mon-
tanyà. De la plaça de la Corona ja es disposa de projecte executiu, mentre que s’està 
elaborant el del carrer d’Anselm Clavé, que “ens ha de donar les característiques 
que ha de tenir aquesta urbanització i la seva dimensió pressupostària”, assegura 
el regidor d’Obres i Projectes, Albert Camps. Tractant-se de la via més coneguda, 
emblemàtica i transitada per als vianants, l’Ajuntament va voler fer el pas previ de 
convocar un concurs d’idees que va guanyar l’equip ZFC Arquitectes, presentant una 
proposta interessant d’organització dels espais, que potenciava la seva utilització per 
part de la ciutadania i les activitats comercials i lúdiques. La nova urbanització de la 
carretera comportarà també la de les places de Maluquer i Salvador i de Perpinyà. De 
fet, a la plaça de Maluquer i Salvador ja s’hi ha fet un primer pas amb l’eliminació 
de les zones blaves d’aparcament i la supressió del trànsit de vehicles. Aquesta plaça 
és ara la gran zona de càrrega i descàrrega de l’illa de vianants, però en un futur 
“se n’afegiran més en aquest àmbit”, assegura el regidor de Mobilitat, Juan Manuel 
Segovia. 
El regidor d’Obres i Projectes, Albert Camps, creu que en la remodelació del carrer 
d’Anselm Clavé caldrà analitzar molts factors ja que l’obra tindrà una durada impor-
tant i “hem d’intentar que l’activitat que s’hi desenvolupa quedi el menys condicio-
nada possible, perquè cal tenir en compte que aquesta via acull parades del mercat del 
dijous, zones de càrrega i descàrrega, serveis que caldrà instal·lar en el subsòl, etc”. 

Actuacions integrals

Des de 1998, any en què es van iniciar les obres d’urbanització de la plaça de la 
Porxada, els carrers de Sant Roc i Santa Anna, la plaça de les Olles i el carrer de Santa 
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La pl. de la Caserna ha guanyat 
amplitud i tranquil·litat amb 
l’eliminació del trànsit
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Els carrers Nou i del Museu 
seran els propers a transformar-se

Elisabet, s’ha acumulat experiència pel que fa al que 
comporta aquest tipus d’actuacions. “No es tracta de 
fer una operació de maquillatge, sinó una actuació 
integral que implica la renovació de la xarxa d’aigua, 
soterrar el cablatge de l’enllumenat, accés a les no-
ves tecnologies i, de vegades, també renovar la xarxa 
de gas. En definitiva, endegar una actuació a fons”, 
explica Albert Camps. El regidor recorda que hi ha un 
treball previ molt important abans que les màquines 
es posin a treballar i una anàlisi dels pros i contres que 
comporta l’actuació: “res és gratuït, tot té una reflexió 
al darrera”. Un dels aspectes que s’analitza és com 
influirà en la mobilitat l’actuació que s’ha projectat. 
“Sovint en un mateix espai públic hi ha interessos 
contraposats i s’ha d’intentar prioritzar els usos més 
adequats, d’acord amb el model de ciutat que volem”. 
En aquest sentit Camps recorda que l’Ajuntament ha 
promogut el Pla d’aparcaments que des de fa uns anys 
s’està incrementant amb “nous pàrquings soterrats i 
habilitant solars a les entrades de la ciutat que, cami-
nant 5 o 10 minuts a tot estirar, permeten que la gent 
accedeixi al centre”. Un dels documents que s’utilitzen 
com a base a l’hora de fer una intervenció urbanística 
és el Pla d’accessibilitat, que marca els criteris amb els 
quals cal intervenir en funció de la dimensió dels vials: 
en alguns casos els carrers es transformen en calça-
des úniques, en altres s’amplien substancialment les 
voreres. Aquesta pauta és vàlida per a tota la ciutat, no 
només per al centre. “Ben aviat convertirem el carrer 

de Pau Carbó, que dóna accés a l’estació del Nord, en un 
carrer de calçada única i ampliarem voreres al carrer de 
Joanot Martorell, al barri Congost, per posar només un 
exemple”, explica Albert Camps. 

Una ciutat viva 24 hores al dia

La filosofia subjacent en tots els projectes urbanístics 
que s’escometen tenen un objectiu: que Granollers sigui 
una ciutat viva les 24 hores del dia, que no es buidi 
en determinats moments. Així es plasma en la plaça 
de l’Església que s’està acabant de perfilar: “Granollers 
disposarà d’una plaça al voltant de l’Església amb activitat 
comercial, habitatges i un equipament com el Gra que 
entrarà en funcionament a mitjan any que ve”, expli-
ca Albert Camps. L’altre referent que es té en compte a 
l’hora de transformar els carrers del centre és “que l’illa 
de vianants ha de ser un espai obert amb les seves rami-
ficacions, amb els carrers que connecten amb els dife-
rents barris i aquests amb la resta de la ciutat, amb espais 
públics ben condicionats”. 
Els més de 15.000 metres quadrats que l’Ajuntament ha 
condicionat des de 1997 i la rehabilitació dels habitat-
ges que han fet els propietaris avalen les properes actua-
cions: “A la ciutat no li ha anat gens malament en tots 
els àmbits els espais que s’han guanyat per als vianants. 
Avui el centre de Granollers és una referència i la prova 
és el nombre creixent de persones que ens visiten”, 
assevera Albert Camps. ©
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Després de la gespa, 
els vestidors

ACTUALITAT

Continua la renovació del Camp Municipal de futbol del carrer de Giro-
na. Ara, amb l’ampliació dels vestidors exteriors, a la banda est d’aquest 
equipament esportiu. S’hi construeix un nou mòdul entre l’actual edifici de 
vestidors i bugaderia i l’accés de vehicles del c. de Tetuan. Una superfície de 
54 m2 on hi haurà dos vestidors i un lavabo més.
Aquestes obres, amb un pressupost de prop de 60.000 euros, s’han iniciat el 
mes de setembre i es preveu que estiguin acabades al novembre.
Aquesta ampliació s’afegeix a la millora de les condicions del terreny de joc 
realitzades aquest estiu, amb la instal·lació de nova gespa artificial. Una 
renovació que ha aportat resistència, comoditat, estalvi d’aigua i respecte 
ambiental a la superfície verda d’aquest camp. Més de 6.000 m2 on s’ha 
incorporat d’infillpro geo, un novedós farcit elàstic per a gespa artificial 
d’última evolució. Es tracta d’un producte natural, de fibra de coco i granu-
lat de suro, que incrementa la retenció d’humitat i permet estalviar un 50% 
d’aigua de reg. A més, facilita una bona acció esportiva –evitant problemes 
de lesions i sobrecàrregues musculars– i proporciona una agradable olor i 
un aspecte més natural. 
Granollers és el primer camp de futbol de l’Estat on s’ha aplicat aquest pro-
ducte. Aquesta renovació ha costat uns 190.000 euros.
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S’actualitzen les dades 
del sector econòmic i 
industrial de la ciutat
A partir del mes d’octubre es durà a terme un cens 
de les empreses i de les activitats dels set polígons 
industrials de Granollers: Font del Ràdium, coll de 
la Manya, Jordi Camp, el Congost, el Ramassar, 
Palou Nord i Cal Gordi-Cal Català. És previst que 
es visitin prop de 800 empreses, fins a finals d’any, 
amb l’objectiu de disposar d’informació actualitzada 
de l’activitat empresarial i conèixer les necessitats 
de les indústries ubicades en aquests polígons. 
L’Ajuntament donarà suport a les empreses a través 
de la web de Granollers Mercat. Aquesta actuació 
s’emmarca dins del conveni de col·laboració entre 
l’Ajuntament de Granollers i la Diputació de Barce-
lona, amb la finalitat d’impulsar accions per millo-
rar l’entorn immediat de les empreses industrials i 
afavorir així una millora en la seva projecció exterior 
i els seus resultats empresarials.
Paral·lelament al cens als polígons industrials, 
l’Ajuntament de Granollers comença aquest mes a 
recopilar dades de l’activitat comercial i de serveis 
del nucli urbà. Ambdós censos permetran disposar 
d’informació actualitzada del sector econòmic i 
empresarial de la ciutat.

A finals d’aquest any s’hauran adjudicat les obres 
d’urbanització de l’avinguda de Sant Julià i dels carrers 
adjacents del polígon industrial Congost. Aquest pro-
jecte, aprovat inicialment amb una inversió superior als 
8 milions d’euros, suposarà la solució a gran part dels 
problemes urbanístics actuals. S’actuarà en set eixos bà-
sics: nova xarxa de sanejament i de telecomunicacions, 
creació d’espais d’aparcament per als usuaris del polígon 

La millora 
del polígon 
Congost, en 
marxa

i per a vehicles pesants; desdoblament de l’avinguda 
Sant Julià i urbanització dels vials colaterals; noves 
infraestructures de mobilitat, amb accés al polígon 
amb transport públic, i millora de l’accessiblitat i de 
l’enllumenat. 
En el Ple del passat mes de setembre es va aprovar la 
licitació de les obres i la imposició de les contribu-
cions especials per al seu finançament. 
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L’escola Ferrer i Guàrdia ha estat escollida pel 
jurat com a obra finalista als Premis FAD, que 
s’atorguen el 25 d’octubre a Barcelona. Junta-
ment amb el Nacional d’Arquitectura, aquests són 
els premis més prestigiosos d’arquitectura de 
l’Estat Espanyol. El projecte pren com a punt de 
partida els nens, que són els usuaris fonamentals 
de l’espai, i tracta l’espai interior com a protago-
nista. Aquesta obra també ha estat seleccionada 
com a finalista a la Quarta Biennal d’Arquitectura 
del Vallès. El nou edifici de l’escola ha estat dis-
senyat per l’arquitecte Jordi Badia, que destaca 
que “un bon projecte sempre necessita un bon 
client, que entengui i comparteixi els objectius. En 
aquest sentit, tant GISA com l’equip de direcció de 
l’escola i l’Ajuntament de Granollers han treballat 
amb nosaltres amb il·lusió i intensitat per poder 
aconseguir la millor escola possible. Crec que 
tota aquesta il·lusió es transmet a l’edifici.”
L’escola Ferrer i Guàrdia es va inaugurar el gener 
de 1963, amb el nom de “Grupo Escolar Victoria”. 
L’any 1989, a iniciativa de l’Associació de Pares i 
de l’Associació de veïns Sota el Camí Ral, pren el 
nom de Ferrer i Guàrdia, en homenatge al peda-
gog impulsor de l’Escola Moderna. El mes d’abril 
de 2006 l’escola estrena un nou edifici amb 
espais diferenciats per educació infantil i pri-
mària, gimnàs, biblioteca, aula de ciències, aula 
de música, cuina, menjador i aules polivalents en 
cada un dels pisos.

Itineraris de diumenge 
per Can Cabanyes
Ja han començat les activitats del curs 2007-08 organitzades pel punt d’informació 
ambiental de Can Cabanyes. S’ofereixen 4 itineraris a peu pels diversos espais, que 
són aptes per a totes les edats. Només cal inscriure’s, de dilluns a divendres, de 8 a 
15 h, al telèfon 93 842 67 35, i a les tardes, al telèfon 93 842 93 61. 
El proper itinerari es realitzarà el 21 d’octubre i serà el de “La fauna del Con-
gost”. L’espai natural de Can Cabanyes és un dels millors indrets de la conca per a 
l’observació de fauna vertebrada associada a aquest espai fluvial que centrarà gran 
part d’aquesta activitat. Aquest itinerari es tornarà a fer el 16 de desembre i el 24 de 
febrer de 2008.
Hi ha tres itineraris més. “L’espai natural de Can Cabanyes”, el 25 de maig de 
2008, pretén donar a conèixer la història, els valors ecològics, la importància am-
biental i els hàbitats representats a l’aiguamoll, la pineda i el tram de riu Congost 
que conformen l’espai natural de Can Cabanyes. “De Palou a Can Cabanyes: un pas-
seig per l’entorn rural del riu”, els dies 25 de novembre de 2007, 20 de gener i 20 
d’abril de 2008. L’espai rural de Palou és una zonaagrícola de gran interès ambiental 
que connecta la ciutat de Granollers amb l’Espai Natural de Can Cabanyes. 
“La rehabilitació ambiental del riu Congost”, el 30 de març i el 15 de juny de 
2008. L’objectiu de l’activitat serà donar a conèixer les actuacions de rehabilitació 
ambiental del tram sud del riu Congost, que s’han realitzat el 2007-2008 en el marc 
del Programa de gestió dels espais naturals d’interès local, a càrrec de la Diputació 
de Barcelona i la Fundació Territori i Paisatge. 
Per a més informació es pot consultar la web de Can Cabanyes a www.granollers.cat.

El CEIP Ferrer i Guàrdia, 
finalista als premis FAD 
d’arquitectura
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Ja es pot creuar el riu per la nova passera
La nova passera de vianants sobre el riu Congost permet apropar el centre de 
la ciutat a l’entorn del polígon industrial Jordi Camp i millorar la mobilitat a 
banda i banda del riu.
La nova passera, situada entre els carrers de Joan Camp i d’Arenys, té 71 
metres de longitud i 3 metres d’amplada, i està formada per una estructura 
de bigues d’acer amb paviment de fusta. El pas, que disposa d’un sistema 
d’il·luminació integrat a l’estructura, està adaptat a persones amb mobilitat re-
duïda, ja que incorpora rampes laterals als dos accessos, a més de les escales 
convencionals. 
Aquesta actuació ha costat 700.000 euros, finançats conjuntament per 
l’Ajuntament de Granollers (248.000 €), el DPTOP (200.000 €), el Pla únic 
d’obres i serveis (152.000 €) i la Diputació de Barcelona (100.000 €). 
La nova passera forma part del conjunt d’actuacions previstes en el conveni 
signat pel DPTOP i els ajuntaments de Granollers i Canovelles al setembre del 
2006, mitjançant el qual les tres administracions es van comprometre a impul-
sar obres de millora de la mobilitat i l’accessibilitat a 11 polígons industrials de 
la zona del Mercat de Treball de Granollers per valor d’1,6 milions d’euros. 

Serveis de qualitat reconeguts amb la Norma ISO
Els serveis de formació ocupacional, d’inserció laboral, d’assessorament a emprene-
dors i a empreses i el Punt d’Innovació CIDEM, de Granollers Mercat; el Laboratori 
Municipal de Granollers; l’Oficina d’Atenció al Ciutadà (OAC) i la Xarxa de Centres 
Cívics han rebut la certificació ISO 9001:2000. Aquesta certificació implica un reco-
neixement al treball de qualitat i a l’atenció al ciutadà. L’alcalde de Granollers, Josep 
Mayoral, ha manifestat que l’Ajuntament és una administració moderna, propera, 
eficient i de qualitat perquè “els seus treballadors ho fan possible”. El lliurament de 
la Norma ISO és, segons l’alcalde, “un compromís en la millora contínua perquè 
l’Ajuntament està al servei dels ciutadans i de les ciutadanes”.
La intenció és fer extensiu aquest model de gestió de qualitat a altres àmbits de 
l’acció municipal. Per primera vegada l’Ajuntament ha seguit un únic model de 
gestió, el qual ha integrat diversos àmbits de l’administració. La implantació de la 
ISO 9001:2000 representa un avenç en la formació en qualitat per al personal de 
l’Ajuntament implicat. El Sistema de Qualitat disposa d’un Manual de qualitat corporatiu 
que inclou les polítiques de qualitat de l’Ajuntament que defineix l’estructura orga-
nitzativa per complir els requisits de la Norma ISO 9001:2000.
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Mercè Riera Manté neix el 19 d’agost de 1944 a 
can Riera dels cavalls, la casa on ara és el Xiprer, un 
projecte de Càritas. És l’ànima i la fundadora de l’espai 
d’acollida on cada dia es para taula per compartir un 
àpat, on s’escolta i s’ajuda les persones. El Xiprer és 
una entitat solidària amb centenars de voluntaris, que 
des de 1997 obre les portes a les persones de Grano-
llers i la comarca que viuen al carrer o que els falta un 
entorn familiar. La Mercè és patrona de la Fundació 
Privada Vallès Oriental. 

Jordi Icart Castelló, de 51 anys, va morir 
d’accident el 24 de febrer de 2007 al Rosselló, men-
tre feia espeleologia. Fou president de l’Agrupació 
Excursionista de Granollers (AEG) durant divuit anys, 
fins al 2004, entitat que estimava com cadascun dels 
projectes que duia a terme. Era un gran apassionat 
per la muntanya, l’aventura, la natura. Expert, veterà 

La Junta de Portaveus de l’Ajuntament 

de Granollers ha acordat per unanimitat 

atorgar la Medalla de la Ciutat a títol 

pòstum a l’expresident de l’Agrupació 

Excursionista de Granollers, Jordi Icart, 

mort d’accident el passat mes de febrer. 

Per la seva tasca de voluntariat i solidaritat 

amb les persones rebrà la Medalla de la 

Ciutat Mercè Riera Manté, i tres entitats 

que celebren els seus aniversaris de 

fundació: Esbart Dansaire, Club Atlètic 

Granollers i Club Bàsquet Granollers. 

L’acte de lliurament de Medalles de 

la Ciutat tindrà lloc el divendres 14 de 

desembre a la Sala Gran del Teatre Auditori 

de Granollers. 
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i fundador del Grup d’Investigacions Espeleològiques de 
l’AEG, amb qui l’agost de 2006 va batre el rècord català de 
profunditat en baixar a la cova més profunda de Catalunya, 
de 568 metres, l’avenc de Bargadera. 

Esbart Dansaire de Granollers, entitat que celebra el 
seu 75 aniversari. Es va fundar l’any 1931 amb la voluntat 
de recuperar l’aspecte festiu de les danses populars i con-
tribuir en la seva difusió i ensenyament. Actualment està 
integrat per cinc grups: Espardenyes, Faixes, Barretines, 
Cos de Dansa i Antics Dansaires. Hi participen des de nens 
i nenes de 4 anys fins a gent gran. L’any 1999 estrenen 
Batecs, el primer espectacle pensat per ser representat en 
un escenari i l’any 2003 estrenen un espectacle de creació: 
“BLAÜNCS, dues colles per a una festa”, creat amb motiu 
del 20è aniversari de la Festa Major de Blancs i Blaus. 

Club Atlètic Granollers nascut l’any 1932, quan 
l’Agrupació Excursionista, per donar resposta a les neces-
sitats esportives de la ciutat, crea la seva secció d’atletisme. 
Després de la guerra i fins a l’any 1939 el club s’entrena 
al camp de futbol, fins que l’any 1957 s’inaugura la pista 
de cendra. Amb aquesta nova pista, que compleix les 
distàncies olímpiques reglamentàries, el club adquireix 
una nova dimensió que s’incrementarà encara més amb la 
inauguració, l’any 1977 de la pista de tartan, que dóna la 
possibilitat de veure a Granollers competicions d’altíssim 
nivell. Entre d’altres competicions, el Club organitza el 
Cros Ciutat de Granollers, que arriba a la seva 41a edició. 

Club Bàsquet Granollers es va crear ara fa 75 anys, la 
temporada 1932-1933. Va començar la seva activitat amb 
un equip femení. La Junta del Granollers SC, va constituir 
la secció de bàsquet de l’entitat. Posteriorment, es va crear 
l’equip masculí. Tot i la dissolució provocada per la difícil 
situació imposada per la Guerra Civil, va ressorgir canviant 
de nom, de Granollers SC, a Club Deportivo Granollers. 
L’any 1946 es va constituir el Club Bàsquet Granollers, 
amb la seva primera Junta Directiva presidida per Frederic 
Aragonés, tot i que ha tingut posteriors canvis de nom. 
Al llarg dels anys, el bàsquet a Granollers ha esdevingut un 
esport de referència, sobretot quan, l’any 1977, va acon-
seguir arribar a la màxima categoria del bàsquet espanyol, 
on va continuar fins a l’any 1993. El club ha continuat una 
època d’èxit amb un equip a la lliga EBA i amb un gran 
nombre d’equips a la pedrera que competeixen en les 
màximes categories del bàsquet català. 

Dues personalitats i tres entitats 
rebran la Medalla de la Ciutat 
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EL SERVEI

L’any 1962 es va crear l’Hemeroteca Municipal Josep 
Móra (HMJM), a partir de la col·lecció de revistes i 
llibres locals de Josep Móra, que aquell any va ser cedida 
a l’Ajuntament. Des de la seva fundació i fins al 1988 
aquest equipament va estar a la Casa de Cultura Sant 
Francesc i aleshores va passar a l’edifici consistorial de la 
plaça de la Porxada. 
El setembre de 2005, i en virtut del conveni signat entre 
l’Ajuntament de Granollers, el Consell Comarcal i la 
Generalitat de Catalunya, aquest equipament cultural va 
passar a integrar-se a l’Arxiu Comarcal, conservant, no 
obstant això, un pressupost propi. 
Fins aquest moment, l’Hemeroteca va fer les funcions 
de Centre de Documentació Comarcal i d’Arxiu His-
tòric, però amb el rellançament de l’Arxiu Municipal, 
el 2002 i la inauguració de l’Arxiu Comarcal, el 2005, 
ha centrat la seva feina en les funcions pròpies d’una 
hemeroteca com són recopilar les publicacions periòdi-

L’Hemeroteca Municipal Josep Móra

ques que s’editen a la ciutat (setmanaris, butlletins, re-
vistes), així com també recollir i registrar tota mena de 
monografies, impresos, cartells i fulletons que s’editin a 
la ciutat o parlin de Granollers. 

El fons de l’HMJM es pot dividir en tres grans blocs o 
seccions:
- Publicacions periòdiques de Granollers i comarca (de 

1882 fins avui)
- Monografies locals de Granollers i comarca (del segle 

XIX fins avui)
- Col·leccions d’impresos, retalls de premsa, dossiers, 

cartells, partitures...

L’Hemeroteca conserva la memòria impresa de Grano-
llers i per això s’hi recullen, registren i classifiquen totes 
aquestes publicacions, s’elaboren inventaris informàtics 
i es posen a l’abast dels ciutadans. 

És un servei municipal que es troba a l’Arxiu Comarcal del 
Vallès Oriental, al carrer de l’Olivar, 10. L’horari d’atenció al 
públic és de dilluns a divendres, de 9 a 14 h i de 15.30 a 19 h. 
Podeu consultar més informació al web de l’Ajuntament de 
Granollers, dins l’apartat d’equipaments culturals, on trobareu 
també una bibliografia local i comarcal elaborada amb el 
material que es troba dipositat a l’Hemeroteca Municipal. 
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Compromís compartit a favor del medi

PARTICIPACIÓ CIUTADANA 

Comença una nova etapa de reflexió i debat per garan-
tir que el progrés sigui compatible amb la conservació 
del patrimoni natural, la millora ambiental i les neces-
sitats dels habitants de Granollers. Per aconseguir-ho, 
cal actualitzar les accions previstes en aquest sentit. 
Es tracta de revisar l’Agenda 21 Local, un pla consen-
suat entre l’Ajuntament i representants dels ciutadans 
i dels sectors econòmic i social per reduir impactes 
sobre el nostre medi. 
Qualsevol persona o entitat que hi estigui interessa-
da podrà participar en aquesta revisió. S’han previst 
diversos grups de treball, entre altres, governabili-
tat i ambientalització municipal (desenvolupament 
urbanístic, participació ciutadana i gestió ambiental 
municipal), recursos energètics i gestió de l’aigua, 
protecció dels espais naturals i biodiversitat i fluxos 
residuals (gestió de residus). Serà un treball coordi-
nat amb àrees i òrgans municipals de participació. 
L’objectiu és elaborar una proposta consensuada i 
d’ampli suport social, que culmini, l’any que ve, amb 
un compromís institucional i ciutadà.

Renovar objectius

El nou compromís es recollirà en un document amb 
accions programades per als propers 10 anys. Tot ple-
gat, a partir del Pla d’acció ambiental de 1999, revisat 
l’any 2005, amb la implicació del Consell Municipal de 
Medi Ambient, a més d’altres òrgans de participació, 
i de tècnics de l’Ajuntament. També, del treball sobre 
objectius i accions específiques de l’Agenda 21 Local 
realitzat l’any 2006.
Amb l’aplicació de l’anterior pla, s’ha aconseguit, per 
exemple, recuperar el riu Congost i el seu entorn, 
promocionar la mobilitat sostenible, millorar la gestió 
ambiental municipal, difondre i protegir el nostre 
patrimoni natural, reduir residus i consums d’aigua i 
d’energia i augmentar la producció d’energia solar i el 
reciclatge.
L’Agenda 21 Local recollirà els actuals objectius 
ambientals, accions per acomplir-los i un sistema de 
seguiment dels resultats que permetrà informar-ne a 
la població.

Participació continuada

Aquest seguiment i, fins i tot, el desenvolupament 
de les accions que s’acordin serà també una tasca 
conjunta dels ciutadans i col·lectius que s’impliquin en 
aquesta revisió i l’Ajuntament. Així, es vol aconseguir 
la participació sistemàtica i continuada aprovada pel 
Consell Municipal de Medi Ambient i pels participants 
en la revisió del Pla d’acció ambiental.

Es recollirà en 
un document 
amb accions 

programades per 
als propers 10 

anys

La nova etapa ha de culminar un treball iniciat l’any 
1997. Un camí d’adhesions a iniciatives i compromisos 
ambientals, treballs de diagnòstic, debat, planificació i 
execució d’accions que cal revisar amb la màxima par-
ticipació possible. Tothom pot actuar a favor del medi 
i la millora de les seves condicions també beneficiarà 
tothom. Està en joc la nostra qualitat de vida.

Per participar en la revisió de l’Agenda 21 Local, 
cal contactar amb el Servei de Medi Ambient de 
l’Ajuntament. 
a/e: A21L@ajuntament.granollers.cat 
Telèfon: 93 842 67 35
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que porta més retard. Els mitjans convergiran gràcies a 
la digitalització i aquest fet és positiu per a les empreses, 
les corporacions, des d’un punt de vista econòmic, de 
prestació de serveis però també engendra certs perills: es 
tendeix a demanar que els professionals es converteixin 
en una mena “d’homes orquestra”. És molt difícil que 
un persona sigui alhora un gran presentador, un gran 
redactor, un gran comunicador, i que tot això ho faci bé 
en televisió, ràdio, premsa. Amb l’especialització és com 
s’aconsegueixen bons resultats professionals.

Quins canvis apreciaran els televidents i els oients amb 
la digitalització?
La digitalització serà bona si apliquem les tecnologies 
correctament, des de la seva concepció, passant per 
l’emissió i la recepció. Els televidents i els oients hauran 
de tenir la tecnologia adient per poder rebre el senyal i 
l’oferta en condicions. També els mitjans de comunica-
ció haurem d’adaptar els missatges a un nou llenguatge 
tecnològic. Es podrà aprofitar Internet, per exemple, per 
crear una multiplataforma perquè la societat civil la pugui 
fer servir, no només de Granollers sinó d’una anella de 
ciutats. Allà s’hi podrien trobar molts continguts: des de 
l’oferta d’un web de l’Ajuntament, una televisió, l’oferta 
de les entitats de la ciutat, o una espècie de YouTube terri-
torial... L’Ajuntament de Granollers, amb aquesta vocació 
que té d’aprofitar les noves tecnologies, està treballant 
projectes en aquest sentit al costat de Vilanova i la Geltrú, 
Mataró i la plataforma Idoscat, que promou la Genera-
litat. Estem explorant tots aquests camins per no quedar 

Josep M. Codina
ENTREVISTA A

Has estat vinculat des de gairebé els seus inicis a la 
ràdio municipal. Quin balanç fas d’aquests 26 anys de 
funcionament?
Positiu perquè, des d’un punt de vista quantitatiu, s’han 
emès milers d’hores: informatius, retransmissions espor-
tives...el personal que ha passat per la ràdio, la vinculació 
amb les entitats. La ràdio també ha tingut un paper en la 
vida associativa de Granollers i més enllà del nostre àmbit 
territorial. Des del punt de vista qualitatiu s’han fet moltes 
coses, algunes molt importants com el paper de la ràdio 
com a escola per a molts professionals i altres que no van 
sortir prou bé com el consorci Ràdio 7 Vallès (constituït per 
l’Ajuntament de Granollers i quatre ajuntaments més de la 
comarca, entre 1990 i 1993).

Com ha canviat la comunicació local en tot aquest temps?
Molt, perquè els mitjans tècnics han evolucionat tremenda-
ment, l’oferta informativa s’ha multiplicat i ha aparegut un 
fenomen extraordinari com és Internet i totes les seves apli-
cacions que no estan exhaurides, ni de bon tros. Els qui fa 
35 anys que fem informació local podem dir que l’evolució 
no té res a veure amb el panorama trist, desolador i erm de 
l’època franquista en què teníem molta il·lusió per fer coses 
però no teníem mitjans ni contraprestació econòmica. 

El futur proper per als mitjans de comunicació munici-
pals és marcat per un canvi tecnològic, la digitalització 
de la ràdio i la televisió.
És un procés que ja ha començat i que es tradueix en la tele-
visió digital terrestre (TDT) i en la digitalizació de la ràdio, 

 
Josep M. Codina, periodista i gestor de Ràdio 
7 Vallès i Granollers TV, està immers en la 
voràgine del canvi tecnològic que comporta 
la digitalització de la ràdio i la televisió 
municipals i en un projecte que l’engresca: 
la creació d’un centre audiovisual dins de 
Roca Umbert que serà la seu dels mitjans 
de comunicació municipals i que aprofitarà 
les sinergies que generin tots els actors de 
la Fàbrica de les Arts. A més, Ràdio 7 Vallès, 
l’emissora que dirigeix i que ha viscut des 
dels seus inicis, ha celebrat el 26è. aniversari 
amb la publicació d’un llibre que recull el 
testimoni dels qui han contribuït a la història 
radiofònica d’aquesta ciutat.

12

El centre 
audiovisual de 

Roca Umbert 
podria començar 

l’activitat l’any 
2009, coincidint 

amb les noves 
emissions de 

televisió digital
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nostra audiència, que podrà augmentar amb la nova gent de 
la comarca. La producció ha de ser qualitat mitjana alta, que 
ens permeti ser forts en el nostre segment.

Quin paper està jugant Granollers en el consorci de la 
TDT que s’ha creat?
Molt important. Granollers, d’acord amb els altres munici-
pis i sempre amb consens, treballa les bases del projecte de 
la implantació de la TDT, impulsant els aspectes legals, de 
continguts i tècnics. Tot això ho hem de fer possible a través 
d’un nou calendari de sincronització de la TDT que la Ge-
neralitat ens ha de facilitar. Hi haurà una apagada analògica 
general que afectarà la televisió local, nacional, estatal. És a 
dir, desapareixerà Granollers TV com l’entenem fins ara per 
transformar-se en un mitjà nou territorial. 

I paral·lelament, l’Ajuntament està impulsant un projecte 
que convertirà part de Roca Umbert en seu dels mitjans 
de comunicació municipals, espai de producció audiovi-
sual, viver d’emprenedors d’aquest sector…
És un projecte extraordinari, dels més interessants en què 
està treballant l’Ajuntament de Granollers, que fa molts anys 
que s’incuba i es troba en una fase molt avançada. Es tracta 
d’un centre audiovisual, d’uns 3.000 m2, on esperem que 
hi hagi la seu de la televisió territorial. També hi haurà una 
nova seu per a Ràdio 7 Vallès; un nou espai tecnològicament 
més avançat, amb una oferta de ràdio a través d’Internet, 
molt potent i innovadora, amb uns continguts per a tot el 
Vallès Oriental, que serà una base de dades extraordinària 
de músics, d’intèrprets… Volem potenciar la ràdio que, des-
prés de tots aquests anys, s’ho mereix. I, a més, a Roca Um-
bert s’hi desenvoluparà un viver d’empreses audiovisuals i 
hi haurà una zona de postproducció, en la línia de treball 
que ja té encetada l’Institut Municipal de la Comunicació 
de produir documentals, de seguir apostant per recuperar la 
memòria històrica i produir continguts audiovisuals per a la 
televisió, i després també un gran projecte que m’engresca 
particularment, que és fer un gran arxiu audiovisual que 
pugui ser consultat per Internet. A Roca Umbert volem 
construir teixit industrial audiovisual: fer empresa i donar 
suport als professionals de la comunicació, a través de 
l’esperit que generi aquest centre, d’intercanvi de sinergies 
de producció, entre la ràdio i la televisió, entre els espais de 
producció, el viver d’empreses, etc.

Quan pot estar en marxa aquest centre audiovisual de 
Roca Umbert?
El calendari de sincronització de la TDT i el d’execució de 
les obres de Roca Umbert van junts. Creiem que el 2009 la 
TDT hi serà i creiem que també el projecte de Roca Umbert, 
encara que no funcionin tots els serveis previstos alhora.

endarrere i poder oferir un servei de qualitat, diversificat 
i, sobretot, molt democràtic.

Amb la posada en marxa de la TDT naixeran nous ca-
nals i desapareixerà la televisió local com la coneixem 
fins ara…
Un dels perills de la TDT és que és una nova eina de co-
municació fins ara desconeguda i potentíssima. Arribarà 
a totes les cases, millorarà l’àmbit de cobertura d’una 
manera brutal i tindrà una gran qualitat en la imatge i en 
el so, i en aplicacions interactives. Aquesta eina es basa 
en una tecnologia i en una oferta de continguts. La TDT 
per ser eficaç ha d’oferir un producte tecnològic diferent, 
potent, millor. En el cas del canal públic assignat al Vallès 
Oriental es crearà un nou espai comunicacional i necessi-
tarem una nova visió comunicativa, no tan endògena. Allò 
local ho farem interessant per a la resta del territori i allò 
que passi a la resta del territori ho farem interessant per a 
Granollers. 

Serà difícil sobreviure amb una audiència molt frag-
mentada…
L’audiència serà fragmentada, l’oferta creixerà d’una 
manera tremenda però no ens ha d’espantar. La ràdio està 
actualment competint amb una oferta fragmentadíssima 
des de fa molts anys, amb més de 80 emissores en el dial. 
No estem pas descontents amb el percentatge d’audiència 
de Ràdio 7 Vallès. En el futur haurem de competir amb 
moltes altres televisions, i haurem d’oferir un producte 
molt concret, singular i diferenciat dels altres per tenir la 
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“La ràdio municipal ha fet un paper molt important 
com a escola per a molts professionals”

“Amb la TDT 
competirem amb 

moltes altres 
televisions i 

haurem d’oferir 
un producte molt 
concret, singular 

i diferenciat per 
tenir la nostra 

audiència”
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Els grups municipals opinen

PPERC

Son muchos los problemes a solucionar en el sistema educa-
tivo, problemas de tal índole como la violencia en las aulas, el 
bajo nivel con el que se llega a las universidades, la falta del 
espíritu de superación, esfuerzo y sacrificio, la falta de valores y 
respeto tanto a los profesores como al resto de compañeros.
Ha llegado a tal nivel, el fracaso escolar, que, según el infor-
me Pisa, nos encontramos en un pésimo lugar, si hablamos de 
España, y, a la cola más misérrima, si hablamos de Cataluña.
Indudablemente, cualquier modificación, alteración o incor-
poración al sistema educativo tendría que servir para paliar 
esos problemas, pero, lejos de esos propósitos, el gobierno del 
Sr. Zapatero propone la asignatura del adoctrinamiento o de la 
ciudadanía.
Dicha asignatura va en contra de la libertad de enseñanza y la 
libertad de conciencia, valores consignados como derechos 
fundamentales e inviolables en nuestra Constitución Española.
Es responsabilidad de los padres escoger la formación moral de 
sus hijos, de conformidad con sus principios y convicciones, y 
la asignatura es una clara ingerencia que no respeta los princi-
pios de libertad ideológica y religiosa, amparados en el art.16 
de la CE.
La asignatura incorpora contenidos que pertenecen al ámbito 
de la conciencia moral de las personas, que es responsabilidad 
de los padres y donde el Estado no puede inmiscuirse.
El Convenio Europeo de Derechos Humanos establece en su 
art 2: “A nadie se le puede negar el derecho a la instrucción. El 
Estado, en el ejercicio de las funciones que asuma en el campo 
de la educación y de la enseñanza, respetará el derecho a los 
padres a asegurar esta educación conforme a sus convicciones 
religiosas y filosóficas” .
Tres sentencias europeas avalan el derecho de los padres a 
objetar contra la asignatura, (Noruega 2007, Grecia 1996 y 
Dinamarca 1976 ).
Los acuerdos con algunas federaciones de asociaciones de 
escuelas cristianas no son más que un remiendo que permiten 
adaptar curricularmente la asignatura según el modelo educati-
vo, pero que, como tal adaptación, supone un intento de sosla-
yar la intromisión del Estado con la creación de la asignatura. 

M. Àngels Olano
Portaveu del grup municipal PPC

Ja acceptem d’entrada que potser no és el més habitual dedicar un 
article a la memòria del president Lluís Companys en el butlletí 
municipal. De fet, el butlletí municipal és l’eina d’informació que 
l’Ajuntament i els grups municipals tenen de la seva activitat i és útil 
alhora perquè els diferents grups polítics del consistori es posicionin 
envers qualsevol aspecte de la vida de la nostra ciutat.
Però ens ha semblat que, atesa la proximitat de la data en què fa anys 
del seu afusellament, el 15 d’octubre, el grup municipal d’Esquerra 
a l’Ajuntament de Granollers ha cregut convenient recordar de nou 
en un mitjà de tan àmplia difusió, la memòria de l’únic president 
d’un país que ha estat afusellat durant el període que va de la Guerra 
Civil espanyola fins al final de la Segona Guerra Mundial. 
Volem retornar la memòria a un president que durant molts anys 
ha estat oblidat per gran part de les institucions del nostre país. Un 
fet que ho palesa és l’indret on, les ciutats que en tenen, han posat 
algun monument o estàtua en record de la seva memòria. No pas al 
bell mig de la vil·la, no en un lloc preeminent. En són clars exem-
ples la ciutat de Barcelona i fins i tot Granollers.
I posats a fer, des de l’àmbit municipal, volem recordar sobretot la 
figura de Lluís Companys regidor. Potser moltes persones desco-
neixen aquesta faceta de Companys i, en canvi, és bàsica per enten-
dre el seu desenvolupament com a polític igual que la seva tasca 
com a advocat laboralista. 
Companys l’any 1917 participa en la fundació del partit republicà 
català, que va representar com a regidor de l’Ajuntament de Barce-
lona, una ciutat de la qual posteriorment, però, en un període molt 
breu de temps en va arribar a ser alcalde. Un Companys que en la 
seva trajectòria com a regidor ja va demostrar la seva gran preocupa-
ció pels més desfavorits i per les polítiques socials Una preocupació 
de què els actuals regidors d’Esquerra a l’ajuntament en continua-
rem fem bandera. 
Des de ja fa mes de deu anys, Esquerra Republicana recorda cada 
quinze d’octubre el dia del seu afusellament. Creiem que ja és hora 
que aquesta figura sigui reconeguda com es mereix a Catalunya i a 
la nostra ciutat. Per això ERC treballarà perquè els jardins de Lluís 
Companys s’adeqüin com es mereix el president màrtir i es doni a 
conèixer des de la mateixa institució la nostra història a la ciutadania. 
Volem animar a totes les ciutadanes i ciutadans de la nostra ciutat a 
participar a l’acte d’homenatge que organitzem el dia 15 d’octubre a 
les 7 del vespre als Jardins de Lluís Companys de la nostra ciutat.

Isabel Alcalde i Sastre 
Òscar Riu i Garcia
Grup municipal d’ERC

Educación para la 
Ciudadanía

Homenatge al president
Lluís Companys
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CiU

Per al govern municipal l’educació és un dels reptes i dels compromisos 
més importants que té plantejats, perquè garanteix la cohesió, el desen-
volupament i la igualtat d’oportunitats. A més, en el marc de la societat 
del benestar i per tal de garantir la igualtat d’oportunitats, és l’educació 
la que dóna resposta als reptes que se’ns presenten: aprofundir en els 
valors democràtics i de ciutadania, garantir la qualitat i la permanència 
en el sistema educatiu més enllà de les característiques socioeconòmi-
ques dels alumnes i les seves famílies.
L’educació és essencial per assegurar un progrés social i econòmic dins 
un context cada vegada més exigent, fruit de la globalització i l’entrada 
en una nova societat del coneixement, que suposa noves oportunitats i 
reptes per a l’educació, la formació i la capacitació, i l’accés al mercat 
laboral.
A Granollers, l’Ajuntament treballa per vetllar perquè el servei públic 
d’educació acompleixi la seva funció social, que incorpori la diversitat 
social i cultural de la nostra ciutat. 
La construcció del futur de la nostra ciutat depèn, també, de la capacitat 
que tinguem per vertebrar totes aquelles realitats que a Granollers treba-
llen en l’educació de les dones i dels homes.
Reiterem el nostre compromís amb la renovació del sistema educatiu 
que s’ha iniciat amb el Pacte Nacional per a l’Educació. Un compromís 
que s’ha de traduir en una veritable política educativa de país en què 
l’educació ha d’abastar el cicle vital complet de l’individu, des de l’etapa 
infantil en les escoles bressols fins a la vellesa. 
Les societats modernes com la nostra han canviat i exigeixen respos-
tes, estructures i compromisos nous i aquests canvis ens obliguen a 
impulsar un servei d’escoles bressol que respongui a les necessitats del 
territori, augmentant-ne l’oferta i, sobretot, garantint la seva màxima 
qualitat.
Actualment, les necessitats d’escolarització han canviat: cal atendre la 
diversitat, l’alumne nouvingut i incrementar l’èxit escolar, tot això des 
d’un servei de qualitat, d’accés a l’educació de forma equitativa i amb 
igualtat d’oportunitats per a tothom, que garanteixi la cohesió social i 
la formació dels alumnes en els elements claus del coneixement: noves 
tecnologies, llengües estrangeres, àrees instrumentals, educació artística.
Els canvis tecnològics comporten una actualització permanent de la nos-
tra formació i de les nostres competències professionals, de manera que 
d’aquesta necessitat se n’ha de desprendre el dret que totes les persones 
puguin accedir a la formació que necessiten al llarg de tota la seva vida, 
com a garantia de poder continuar progressant en el seu treball i com a 
garantia, també, del progrés que necessitem com a ciutat.
Hem de potenciar, doncs, una formació professional de qualitat, ade-
quada a les demandes que es fan des del sector econòmic i a les necessi-
tats presents i futures de la ciutat.

Jordi Terrades i Santacreu
Portaveu del grup municipal del PSC

PSC

Per fi comença el nou curs, i poca cosa podíem fer, ja que 
després de les eleccions al mes de maig i de la constitució 
del ple, el cartipàs, tot ha estat bastant protocol·lari. El 
nou grup municipal de CiU té ganes de començar amb 
força aquesta nova legislatura, fent d’oposició ferma i 
constructiva.
Pel que he pogut constatar, la gestió la tenen a les se-
ves mans el grup vencedor de les eleccions, però no és 
suficient gestionar, sinó que cal fer-ho bé, optimitzant re-
cursos i estalviant diners als ciutadans. Hi ha moltes coses 
per les quals cal vetllar i defensar, i que poden millorar.
Des d’una millor circulació i mobilitat en els nostres 
carrers. Per posar un exemple, cap al tard, cada dia de la 
setmana laboral el carrer de la Mare de Déu de Núria es 
converteix en una veritable carrera d’obstacles, amb do-
bles aparcaments a la dreta i a l’esquerra, igual com passa 
als carrers del centre i al carrer de Girona, entre d’altres.
Per posar un altre exemple, la no previsió d’un carril 
bus davant de la carretera de Palou, provoca que triguis 
el mateix en sortir de Granollers i arribar a l’entrada de 
l’autopista, com el que trigues a arribar a Barcelona.
El problema, perquè crec que ja es pot dir que és un pro-
blema, de la circulació de les bicicletes pels carrers de la 
nostra ciutat, tant van per la vorera, com creuant ràpida-
ment els vials, i provoquen ensurts i alguns accidents.
La vida nocturna a Granollers, ja ho deia aquesta darrera 
setmana la revista del Vallès, s’ha convertit en nul·la o 
quasi nul·la. Tots tenim i coneixem avis i adolescents que 
els agradaria tenir un cinema dins la teva pròpia ciutat, 
Pubs nocturns … s’ha de canviar, no ens agradaria ser 
una ciutat dormitori, encara hi som a temps.
Aquests són alguns exemples de coses que no funcionen 
bé i que caldria millorar, i en aquest sentit posarem tots 
els nostres esforços.

Mariona Pons Rodríguez
Grup municipal de Convergència i Unió

Un bon inici de curs 
escolar

Comença un nou curs

ELS GRUPS MUNICIPALS OPINEN
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